

《单词百科:embedding是什么意思?embedding怎么发音?embedding的解释和用法》

英语单词embedding是什么意思?embedding怎么读?embedding怎么发音?简答网为您整理了embedding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



embedding怎么读

embedding的读音:[m'bed ŋ]

embedding的意思

1、v.把...嵌入，埋入(embed的现在分词);植入;埋置;包埋;

embedding的双语例句

1、 Embedding should provide a more complete, and truthful, recording of events.

安插应该提供对事情更加全面和真实的报道.

2、 One of the bullets passed through Andrea's chest before embedding itself in a wall.

其中一颗子弹射穿了安德烈亚的胸部，打入一面墙中。

3、 The backside jade embedding inspired by the jade wearings in ancient China.

背面镶玉设计的灵感来自我国古代的佩玉.

4、 Products: Embedding universal violin, Joseph spent violin, crafted middle-grade violin.

产品: 普及嵌线小提琴、 普花小提琴、 手工中高档提琴.

5、 Video digitizing, clipping and embedding.

影像的数位化、 剪辑和插入.

6、 To observe the effect of embedding hydroxyapatite artificial eye mount in orbit.

[目的]观察羟基磷灰石义眼座眼眶内植入术的效果.

7、 Verify the correct spacing between the embedding devices.

判断埋设设备正确的间距.

8、 The publication of reference watermark does not compromise the embedding one.

参考水印的信息公开不会降低嵌入水印的安全性.

9、 Problems were encountered embedding fonts in the pack and go file.

在打包文件中嵌入字体时遇到了问题.

10、 Chemically planted bar in concrete structure is a new style post-embedding technique.

化学植筋技术是一种基于混凝土结构的新型后锚固技术.

11、 Data embedding in scrambled Digital video complete source code, has been tested.

数据嵌入在炒数字视频完整的源代码, 已经过测试.

12、Embedding large portions of C ++ code in string literals is very awkward.

将大部分C++代码嵌入到字符串中是非常笨拙的.

13、Make clear which mechanism you are embedding in the computer.

请清楚描述你将哪些机制嵌入电脑中.

14、This article demonstrates different ways of embedding audio and video content.

这篇文章示范了声音和影像不同的嵌入方式.

15、The steganography system based on Arnold transform and modified LSB embedding is constructed.

构成了基于Arnold置乱变换与改进的LSB嵌入方案的信息伪装系统.

以上是简答网为您整理的embedding怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/embedding>